
u LLDECONA AL PARLAMENT 

Compareixença de l'Associació 
Territori del Sènia 

El grup parla
mentari Socialis
ta, a través de la 
diputada Núria 
Ventura, vadema
nar a la comissió 
d'Agricultura, 
Pesca, Alimenta
ció i Medi Natural 
la compareixença 
del'Associació del Territori del Séniaper quèpugui expli
car el projectepilot"Oli i OliveresMil·lenàries del Terri
tori del Sénia, motor de .desenvolupamentsostenible". 
Es tractad'unprojecte que posa en valor aquestimpor
tantpatrimoniviu i únic al món. "És el reconeixement a 
la feina feta i, especialment. alspagesos que al llarg de 
centenarsd'anys han cuidat i cultivataquestesoliveres, 
peròsobretot es tractad'unprojecte de desenvolupame 
nteconòmicd'aquestterritori" ha emfatitzat Ventura.La
mentablement, la dissolució de la cambra ha evitat que 
tires endavant la proposta. 
Aixímateix, la diputada es va reunir fa unes setmanes a 
Tortosa amb Federico Mayor Zaragoza, que va ser Direc
tor General de la UNESCO i actualment Ce-President del 
Grup d'Alt Nivell per a l'Aliança de Civilitzacions, per tal de 
convidar-lo a visitar les oliveres mil.lenàries i, a la vegada, 
ajudi a l'impuls necessari per declarar patrimoni mundial, 
aquest ric i valuòs patrimoni natural del nostre poble. 
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Fi a la gratuïtat del transport 
escolar per als alumnes dels 
Valentins, el Castell, Sant Joan 
del Pas, les Ventalles i la Miliana 

L'eliminació de la gratuïtat del transport escolar i del 
menjador per als alumnes dels barris va arribar a la co
missió d'Ensenyament del Parlament de Catalunya. La
mentablement CiU i PP van rebutjar una proposta presen
tada per la diputada socialista Núria Ventura, en defensa 
dels afectats. 
Tant la normativa marc estatal com la catalana esta
bleixen des de fa més de 20 anys el principi de gratuïtat 
absoluta en els serveis de transport i menjador escolar 
a l'alumnat obligatori a aquells que s'han de desplaçar 
d'un municipi a un altre de diferent. Tot i que no es ga
ranteix la gratuïtat d'aquest serveis a aquell alumnat que 
s'ha de desplaçar dins d'un mateix municipi per a gaudir 
del dret a l'educació obl igatòria, Ventura ha recordat que 
"la voluntat política ha permès aplicar fins fa ben poc la 
gratuïtat també a aquests darrers casos tenint en compte 
la seva singularitat i excepcionalitat i per tal de no discri
minar alumnes i garantir la igualtat d'oportunitats de tot 
l'alumnat. independentment del seu lloc de residència". 
Ara, la negativa de la con- -·-
selleria d'Eduació obliga a 
quiie siguin els ajuntaments 
o les famílies qui paguin el 
servei. De nou, paguem dos 
vegades el mateix. 

CiU rebutja ampliar els serveis 
ferroviaris a l'estació d'Ulldecona 

La comissió de Territori i Sostenibilitat va debatre 
una proposta sobre l'augment dels serveis ferroviaris 
a l'estació d'Ulldecona-Alcanar-La Sénia, presentada 
pel grup parlamentari del PSC i defensada per Núria 
Ventura. El punt més important de la proposta, va ser 
rebutjat amb els vots de CiU i l'abstenció del PP. Tex
tualment es demanava "incrementar, de forma urgent, 
els serveis ferroviaris a l'estació d"Ulldecona, tant en 
direcció nord com en direcció sud". 
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El PSC elabora un pla estratègic per situar 
les línies de creixement d'Ulldecona 

La dinamització del sector industrial i comercial; el 
suport a l'agricultura i el turisme; la creació d'ocupació 
en l'àmbit d'atenció a les persones, i un pla en l'àmbit 
de la cultura i les noves tecnologies en són els principa ls 
eixos. 
El PSC d'Ulldecona ha pres 
la iniciativa al municipi da
vant la paràlisi i manca 
d'empenta del govern de 
CiU, PP i UGI per impulsar 
estratègies econom1ques 
a mig i llarg termini. Així ja 
ha iniciat els treballs per 
l'elaboració d'un pla estra
tègic que comptarà amb la 
participació de persones 
independents vinculades al • 
teixit econòmic, cultural i 
social d'Ulldecona. 
Les línies del pla giren al 
voltant de la necessitat de 
crear un pol d'atracció de PIMES oferint sòl industrial 
municipal al polígon Valldepins i també la dinamització 
del sector de l'oci i el comerç, completant la parcial con
versió en zona de vianants del carrer major i el nucli 
antic, i aprofitant la subvenció de la Llei de Barris signa
da pel govern anterior.Aquesta actuació es complemen
tarà amb activitats i campanyes de promoció de serveis 

i productes locals. El pla tampoc no oblida la necessi
tat de continuar les campanyes i accions dirigides a la 
promoció del sector primari, del sector agroalimentari 
i, a la vegada, dels actius patrimonials, històrics i natu
rals amb una gestió pública, de qualitat i respectuosa 

amb l'entorn. Els social istes 
d'Ulldecona aposten també 
per ampliar els serveis a les 
persones, sobretot a infants i 
grans, com a font de creació 
d'ocupació. 
Un dels grans reptes que cal 
assolir i que recull el docu
ment és adaptar Ulldecona al 
segle XXI en el món tecnolò
gic i d'accés al coneixement, 
amb el programa Ulldecona 
3.0. Aquesta proposta passa 
per una xarxa local WIFI gra
tuïta en punts concrets, amb 
accés a biblioteca virtual i 

consu lta de l'arxiu històric digitalitzat com a reptes de 
futur; la gestió de serveis d'Internet per a empreses i 
comerços amb tarifes baixes, i la formació dels usuaris 
que ho requereixin. 
Els grups de t reballa són oberts a tothom i, qui hi vulgui 
col.laborar, pot enviar un correu a psculldecona@gmail. 

com o posar-se en contacte directe. 

Aprovació al ple d'Ulldecona de la moció de 
la Plataforma d'Afectats per la Hipoteca 

El grup municipa l socialista 
ha mostrat la seva satisfació pe 
l'aprovació de la moció presenta 
da per la Plataforma d'Afectats 
per la Hipoteca, instant al govern 
espanyol a modificar la llei hipotecària amb la finalitat de regu lar la 
dació en pagament. En les darreres setmanes els regidors, militants 
i simpatitzants socialistes han col.laborant amb la recollida signa
tures ILP dació en pagament, que impulsa la pròpia PAH, dema
nant una reforma leg islativa per que l'entrega del pis serveixi per 
cancel·lar la hipoteca, que es para litz in tots els desnonaments, i que 
les hipoteques cancel·lades es puguin convertir en lloguers socials. 

La Rosa 



Reconeixement públic per 
èxits acadèmics 

El Ple de l'Ajuntament d'Ulldecona, a instàn
cies de la portaveu socialista, Núria Ventura, va 
fer un reconeixement públic a diversos alumnes 
de l'Institut Manuel Sales i Ferré, amb la finalitat 
de valorar l'esforç que tots aquests estudiants van 
fer l'any passat, rebent premis i mencions arreu 
del país. Segons Núria Ventura, "aquests jóvens 
són un exemple a seguir i és de justícia reconèixer 
la seva và lua i el seu esforç, així com agrair- los 
que portin el nom de l'institut i el d'Ulldecona 
ar 

Fotografia Fb Laia Fusté 

Han rebut el reconeixement de l'Ajuntament, Alba 
SauchLabernia (distingida per la Generalitat per 
haver obtingut una qualificació superior a 9 en la 
fase final general de les PAU); Núria Querol Bala
gué (menció honorífica 9è premi Argó UAB); Aida 
Ferré Tomàs (3er premi Universitat Rovira i Virgi
li); Júlia Tena Vidal 
( 2on premi IDECE), i al grup format per Marilena
Budan, Georgiana Caldarariu, Paula Callarisa, Pep 
Roig, Pau Sarlí i la professora Amada Rodríguez 
(menció al concurs Xperimenta 2012 de la Funda
ció Institució Cata lana de Suport a la Recerca). 
També la directora de l'Institut, Pilar Aparicio, va 
rebreel reconeixement en nom centre. 

Ulldecona necessita urgent 
un pla de xoc de neteja 

El passat ple extraordinari del mes d'octubre el 
grup municipal del PSC d'Ulldeconavademanar al 
govern que intensifiqui els treballas de neteja de la 
via pública perquè el poble està més brut i abando
nat que mai. Hi ha carrers pels que no es pot ni pas
sar pels excrements dels gossos, les llaunes, papers, 
plàstics, herbes i, fins i tot, roba i sabates. Fa vergon
ya veure l'estat en què es troba el nostre poble. 

A banda, hi ha grues que fa més de dos anys que 
estan fora de servei, solars bruts, casetes de venda 
de pisos que no es fan servir però que obstaculit
zen la visió en algun encreuament, pals de la llum 
o de telèfon al mig de carrers, he .... i això fa que la 
imatge d'Ulldecona no sigui la més agradable ni la 
que tots desitgem. 

!!Ajuntament d'Ulldecona tanca el 
registre d'Unions Estables de Parella 

Amb els vots en contra dels regidors socialistes, 
l'Ajuntament d'Ulldecona ha decidit tancar el regis
tre municipal de parel les de fet. Segons ha explicat 
en el Ple extraordinari celebrat aquest dilluns a la 
nit la portaveu del PSC, Núria Ventura, "el registre 
és voluntari per part dels ens municipals i el nostre 
poble va ser pioner en la seva implantació, la con

ií M .. .....,. EllB 01Asms IDllUI ...._..._ mñiiii ' seqüència del tancament serà que a partir d'ara els 
~ ... ~ ... ~· 4~9•9~5€~~ ... ~ ... ~ .... ~60~·00~E~F-·-~~~~~~~·~· .. ~· .. ~· .. ~29~·95~E~·~ ... ~·"~"'~3i.~so~ ciutadans que vulguin inscriure's com a parella de 

fet hauran d'anar al notari i pagar". 

,~~ La JSC crida a no pagar l'euro 
nmimmi'~~ per recepta 

La Rosa 

Avui a Ulldecona paguem més impostos i tenim menys serveis ·· 
que fa un any 

! 
Els veïns i veïnes d'Ulldecona paguem avui més 

impostos i rebem menys serveis per culpa de les 
polítiques del govern municipal (PP-UGI-CiU). Pa
guem taxes desproporcionades per a l'expedició 
de documents, paguem més IBI i més pel preu de 
l'aigua. Aquest augment de la pressió fiscal no ha 
anat acompanyada de la mil lora dels serveis. Te
nim un govern sotmès a les decisions de Barcelo
na i ~adrid i que calla davant la pèrdua de l'ofic ina 
d'agricu ltura, davant la sagnant retallada de la sub
venció a l'escola municipal de música i davant el 

tancament del servei d'atenció precoç a la infàcia, adreçat a infants amb dificultats en el desenvolupament 
emocional, motriu, comunicat iu o sensorial o que tenen risc de patir-lo. Una trentena de xiquets i xiquetes 
de O a 6 anys i les seus famílies han pogut rebre el suport d'especialistes al llarg d'aquest temps sense 
haver de desplaçar-se fora d'Ulldecona, com ara han de fer. 

Aprovada la moció socialista contra les retallades en matèria 
d'integració laboral de les persones amb discapacitat L'Ajuntament 

L'Ajuntament va aprovar en el ple de jul iol, amb els vots en contra de CiU, una moció socialista contra 
les reta llades en matèria d'integració laboral de les persones amb discapacitat i denunciant la retal lada de 
quasi el 60% en polítiques act ives d'ocupació, dins les quals es troben les partides destinades als Centres 
Especials de Treball.La reg idora Neus Borràs ha recordat que "CET són empreses que asseguren un treball 
remunerat a les persones amb discapacitat i garanteixen la seva integració laboral, a la vegada que són una 
peça claru de l'economia social, sostenib le, competitiva i solidària del nostre país". A les Terres de l'Ebre hi 
ha prop de 200 treballadors discapacitats treballant-hi. 

Ulldecona; a mans d'un govern sense projecte ni ambició de futur 
Costituït l'actual govern municipa l després de les 

eleccions municipals del 2010 vam posar de ma
nifest queel govern respon més a interessos par
ticulars que no pas a l'interès co l. lect iu de tot el 
poblei avui ens reafirmem. Com a primera prova, 
els sous dels regidors del govern, aprovats al prin
cipi del mandat i modificats a l'alça poc després. 
El poble soporta mensualment, dietes a banda, 
una dedicació exclusiva de l'alcalde (1.750 euros) i 
6 dedicacions parcials de tots els regidors (1.500 
euros), que significa que a part de l'Ajuntament 
poden cobrar d'altres administracions o empreses 
privades. D'aquesta manera l'Ajuntament abona 
mensualment en salaris fixes per al govern 10.750 
euros, que són 129.000 euros a l'any, un autèntic 
despropòsit. 
Tenim un govern absent , més preocupat per les fotos, 
per compareixences públiques i per controlar el face
book, que per solucionar els problemes. Un govern 
plegat als interessos d'Amposta, Barcelona i Madrid, 
als interessos de CiU i PP i que no sap aprofitar la seva 
força com a Ajuntament. Les retallades ens afecten 
com a mai (transport escolar, subvenció escola de mú
sica municipal, salut .. ),tots els ajuntaments de Cata-

lunya han aixecat la veu i el nostre calla. 
Un govern sense projecte: Sabem què no volen fer, 
que és, bàsicament tot el que vam iniciar natros, 
però no sabem què volen fer. Quin és el seu mo
del de desenvolupament econòmic? Què pensen 
de la indústria, de l'agricultura, del turisme? Què 
fan per reduir la xifra d'aturats? Quina pol ítica de 
contractació porten a terme? Continuaran com fins 
ara contractant als seus familiars i amics sense do
nar cap explicació? Què pensen fer amb la Llei de 
Barris, de restauració del nucli antic del poble, el 
projecte més important i ambiciós que ha t ingut 
Ulldecona en els darrers vint anys i que preveia una 
inversió de vora 4 mi lions d'euros, subvencionada 
per la Generalitat com a mínim amb un 75%? 
Un govern que l'únic argument que té per defensar-se 
és l'atac frontal contra el qui té davant. No és buscant 
falsos culpables que Ulldecona sortirà de la crisi. És 
treba llant dur i amb una mirada llarga que podrem 
remontar una situació realment adversa per a tot Eu
ropa. Mirant-nos únicament el melic no sort irem del 
pou. Polítiques valentes i amb ambició, projectes clars 
i responsables polítics preparats són les condicions 
mínimes per superar el difícil moment actual. 

La Rosa 


